
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, July 9, 2023 

MESSAGE: God is glorified by protecting Judah 

PASSAGE: II Kings 18:1-19:37  

PRINCIPLE: The LORD defends His people for the glory of His name. 

ASK YOUR CHILD:  What was King Hezekiah known for?  What happening to Israel and why?  

How did the Rabshakeh undermine Judah’s faith?  How did Hezekiah pray?  How did the LORD 

answer?  What happened to the Assyrian army?  What happened to Sennacherib, the king of 

Assyria?  What did this prove?     

APPLY:  Have you suffered when you were doing what is right?  Does obedience guarantee you 

will only experience blessing?  What are some troubles you have faced or are facing now?  

Have you brought these troubles to God in prayer?  Do your prayer patterns reflect a life of 

dependence on God?  When you ask God for help in prayer, do you also remember to praise 

and thank Him?            

以下是 2023 年 7 月 9 日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

 

信息: 神因保護猶大人而得榮耀 

 

經文: 列王記下 18:1-19:37 

 

中心思想: 耶和華為了祂名的榮耀而保護祂的子民。 

 

問你的子女: 希西家王以什麼聞名？以色列發生了什麼事情？為什麼？拉伯沙基如何敗

壞猶大人的信仰？希西家如何禱告？耶和華怎樣回答呢？亞述軍隊發生了什麼事情？亞

述王西拿基立怎麼様了？這證明了什麼呢？ 

 

應用: 當你做正確的事時，你是否受過苦？順服是否能保證你只會得到祝福？你曾經遇

到過或現在正面臨哪些困難？你有沒有通過禱告把這些煩惱帶到神面前？你的禱告模式

是否反映出你依靠神的生活？當你在禱告中求神幫助時，你是否也記得讚美和感謝祂呢？ 

 

 


